
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren
Dato: 15. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 569
Mener ministeren, at det er acceptabelt, at det nye toldkontrolanlæg ved den 
dansk-tyske grænse i Padborg, der blev afsat penge til på finansloven 2008, 
stadig ikke er blevet bygget?

Spørgsmål 570
Hvad agter ministeren at gøre for at sikre, at kontrolanlægget bliver bygget 
hurtigst muligt?

Spørgsmål 571
Vil ministeren kompensere tolderne for den manglende tekniske bistand ved at 
ansætte flere toldere, indtil det nye kontrolanlæg bliver oprettet?

Spørgsmål 572
Hvornår regner ministeren med, at kontrolanlægget er færdigbygget?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nick.Haekkerup@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand.
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